
Åvangsskolen
Skolebe s tyr els en
Bestyrelsesmøde torsdag den 18. april 2023 kl. 
17.00-19.00 i personalerummet (lærerværelset)
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karma Holmberg, Claus Rylander-Chnstensen, Per 
Kofod, Sanne Steenberg, Malene Znaty, Lomse Marcher Hansen, Gitte Hagelslqær Svart 
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul Enk Killendahl 
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier, Althea Margrethe Themsen 
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Rikke Beier, Christian Faurholdt Jeppesen

Afbud; Gitte Hagelskjær Svart, Rikke Beier, Lomse Marcher Hansen. Sanne Steenberg deltog i første 
del af mødet.
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1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Dagsorden godkendt.

2. Orientering fra: 17.05 Ledelse:
Ledelse: Personalenyt:

• Personalenyt Andreas Grosbøll ansat som skoleleder
• Økonomistatus Rikke Beier har fået nyt job pr. 1. maj.
• Ind-og udmelding af Christian Faurholdt Jeppesen er

elever overbygningsleder pr. 1. maj
Formand:

Økonomi:
Medarbejdere: Gennemgået. Budget 2023 følger stadig 

den oprindelige plan.
Elever:

Ind- og udmeldinger:
4 udmeldinger
3 indmeldinger

Formand:
Har været til Samråd med BSU.



Gode og spændende drøftelser på tværs 
af skolerne på øen med gensidig 
idéudveksling. Drøftede bl.a. elevfravær, 
mobilfn skole og økonomi
Samrådet er et forum, hvor BSU går i 
dialog med skolebestyrelserne med 
henblik på det videre arbejde ift det 
politiske niveau.

Medarbejdere:
Medarbejderne glæder sig til samarbejdet 
med det nye ledelsesteam.

Eleverne:
Der er Grøn Uge i uge 17 med Åbent Hus 
om torsdagen kl. 14 - 17.
Det Grønne Råd arrangerer, at alle elever 
er med til at sætte planteløg rundt 
omkring på skolen.
Elevrådet er gået videre i konkurrencen 
om at blive Danmarks bedste elevråd. Der 
skal nu udarbejdes en video, som skal 
vises på generalforsamling for Danske 
Skoleelever i Århus,

3. Udearealer
Opprioriteringsforslag til 
Budgetproces

17.25 Det er fortsat skolebestyrelsens ønske, at 
der gøres noget ved Åvangsskolens 
udearealer.
Pt. arbejdes der med område 4 i planen 
med økonomisk finansiering primært fra 
fonde. Områdets opbygning ser dog 
anderledes ud end i den oprindelige plan i 
form af understøttelse af skolens arbejde 
med Grøn Dannelse

Christian gennemgik det tidligere 
fremlagte forslag (se bilag).
Forslaget blev ikke imødekommet politisk 
ift. at blive taget med videre i den politiske 
budgetproces
Forslaget har været fremsendt i både 2020 
og 2021

BSU sender opprioriteringsforslag videre 
til budgetlægningsprocessen ijum måned.



Det betyder, at vi gerne skal have lavet et 
udkast, som BSU kan tage stilling forinden.

Der nedsættes en hurtigarbejdende 
arbejdsgruppe i skolebestyrelsen med 
henblik på at udarbejde et forslag til 
fremsættelse i BSU, inden de skal tage 
stilling til, hvilke opprioriteringsforslagde 
ønsker at arbejde videre med i 
budgetprocessen for 2024
Per, Claus og Malene vil gerne sidde i 
arbejdsgruppen. Claus kan deltage indtil d.
8. maj. Skoleleder indkalder 
arbejdsgruppen til et møde.

4. Principper for lejrskoler 17 45 Elevrådets indstilling til at der ændres i 
principperne for lejrskole, så der gives 
mulighed for indtægtsgivende virksomhed 
i skoletiden, der kan bruges til at supplere 
grundudgifter til rejse og ophold 
imødekommes.
Den ordlyd vedhæftes som bilag til 
referat.

5. Mobilfri skole? 18.00 Tages op på kommende møde.
Det foreslås, at der er oplæg til drøftelsen 
eksempelvis pro og kontra, forskning, 
inddragelse, mv.

6. Procesplan for skolens 
kommende udviklingsplan

18.30 Procesplanen gennemgået.
Processen begynder i august 2023 med 
medarbejderne.
Skolebestyrelse, forældreråd og elevråd 
inviteres til et møde d. 6. september kl
15.00 -18.00, hvor de bidrager med input 
til de 7 strategier, der politisk er vedtaget 
at arbejde med.
Der arbejdes løbende med 
udviklingsplanen frem til marts med 
løbende orientering til bl.a. 
skolebestyrelsen.
Der er deadline for udviklingsplanen primo 
marts 2023.
April 2024 afholdes der fælles dialogmøde 
med Kommunalbestyrelsen, hvor



skolernes udviklingsplaner præsenteres.

7. Punkter til kommende møder 
og aftaler

18.40 Drøftelse af elevfravær.
Mobilfri skole. Der medtages 
eksempler/modeller i oplægget, som 
skolebestyrelsen kan forholde sigtil.

8. Eventuelt 18.50 Fortsat ønske om at sprog og adfærd 
drøftes på kommende møde.

9. Godkendelse af referat 18.55 Godkendt

Christian Faurholdt Jeppesen 
Skoleleder


